
   

Ordførerne Jon Larsgard Jondal og Atle Kvåle Fusa  jobber aktivt for å få på plass en KVU på arm til Bergen. 

Jondal og Fusa kommune inn med kr. 75 000 hver til arbeidet Hordalandsdiagonalen skal gjøre i 2018 

der målet er å få Regjeringen til å bestille en KVU på armen til Bergen.  

Asplan Viak holder i disse dager på med en utredning på den store samfunnsnytten av koblingen 

mellom armen til Bergen fra Odda til E 134 og nye E 39 mellom Stavanger og Bergen. Første del av 

arbeidet skal være klar i august og vil bli presentert på politiker uka i Arendal midt i august. 

Hele utredningen vil være ferdig i løpet av høsten og vil bli presentert for våre Stortingspolitikere i 

løpet av høsten. 

 


